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Statement (EN) 

On first of March 2017, ‘EBT swiss engineering AG’, based in Wald ZH, Switzerland, has taken over 

the operational business including all employees of ‘COLD+HOT engineering AG’ in Neuhaus SG, 

Switzerland by mutual consent. The product range and the services remain of the same quality 

under the new leadership.  

Warranty claims arising from previous projects (prior to March 2017) remain under the 

responsibility of ‘COLD+HOT engineering AG’. 

We are looking forward to further successful cooperation with all previous customers and 

suppliers. 

Erklärung (DE) 

Per 1. März 2017 hat die Firma ‘EBT swiss engineering AG’ mit Sitz in Wald ZH, das operative 

Geschäft inklusive aller Mitarbeiter der Firma ‘Cold+Hot engineering AG’ in Neuhaus SG im 

gegenseitigen Einverständnis übernommen. Der Produktekatalog wie auch die Service-

leistungen bleiben auch unter der neuen Führung in der bekannten Qualität erhalten.  

Garantieansprüche aus früheren Projekten (vor März 2017) bleiben in der Verantwortung der 

‘COLD+HOT engineering AG’. 

Wir freuen uns auf die weitere erfolgreiche Zusammenarbeit mit allen bisherigen Kunden und 

Lieferanten.  
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